
Zn: KRG.0012.3.2021

Protokół Nr 3/2021

z posiedzenia Komisji Ronvoju Gospodarczego
odbytego w dniu 26 kwietnia 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodniczqcy Jan Rutowicz witajęc na
wstępie zebr any ch członków.
StwierdziŁ, ze na stan 5 członkow zgodnie z list4 obecności w posiedzeniu udział
bterze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Inspektora ds. pozyskiwania funduszy
europejskich Pawła Pękalę

- Inspektora ds. rolnictwa i gospodarowania
odpadami komunalnymi Joannę Dąbrowsk4

- Inspektora ds. ochrony środowiska Tomasza Plutę

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniczqcy Komisji zapoznat' Z proponowanym porz4dkiem posiedzenia,
który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Do porzędku zawnioskował
dodaó jako punkt 8 wyjazd do Gustawowa w celu obejrzetia drogi w kierunku Pikul.

Komisja jednogłośnie przyjęłaporzqdek posiedzenia w następuj4cym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyj ęcie p orzqdku po sied zenia Komi sj i.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji odbytego
w dniu 19 marcazjzl roku.

4. Informacja w sprawie realizacli inwestycji.
5. Sprawo zdanie z gospodarki odpadami na tęrenie gminy za 2020 rok i stan rozltczęn

zaIkwattał2021 roku.
6. Informacjanatemat podejmowanych działanw sprawie PoK Sp. Z o.o w Kielcach
7. Sprawy roŻne i wolnę wnioski.
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8. Wyjazd do miejscowości Gustawów w celu obejrzenia stanu drogi w kierunku wsi
Pikule.

9 . Zakończęnle po siedzenia.

Ad pkt 3.

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji
odbytego z dnia 19 marca2}Zl r.

Ad pkt 4.

Prowadzqcy udzielił głosu inspektorowi ds. pozyskiwania funduszy
europejskich Pawłowi Pękali w celu omówienia sytuacji z przebiegu prac
inwestycyjnych Za planowanych na rok bteŻ4cy. Inspektor Pękala przygotował.
pisemne chronologiczne zestawienie zaplanowanych zadan, omówił j", u informacja
w tym zakresie stanowi załącznik nr 4 do protokółu. Do przedstawionego
sprawozdania nie było pytań.

Ad pkt 5.

W tym miejscu głos zabrała inspektor Joanna D4browska, która prowadzi
w lJrzędzie sprawy rolnictwa i gospodarowania odpadami komunalnymi. Powiedziała
mtędzy innymi, zę w 2020 roku na terenie naszej gminy odpady odbierały dwie firmy,
tj. EKOM z Nowin oraz PGK z Końskich. W sumie zębrano 888,97 ton odpadów,
gmina uzyskała poziom w 57 Y, przy wymaganym załoieniu 50%. Na dzien 3l
grudnia 2020 roku systemem objęte były 3364 osoby. Koszty, jakie gmina poniosła na
ten cel w 2020 roku wyniosły 922 873,25 zł. od mieszkańcow zebrano 600 I2l'68 zł,
zaległ.ości za rok 2020 wynosz4 68 966, 23 zł.
W I kwartale 20f1 roku, koszty poniesione z tytułu gospodarki odpadami
komunalnymi wyniosły ponad 165 000 zł.
Wszyscy mieszkańcy zostaii skutecznie powiadomieni o zmtanie wysokości stawek
na 2021 rok. Zmniejsza się |tczba mieszkańców w systemie i na koniec kwartału
wyniosła ona 3331 osób. Niepokoj 4cym zjawiskiem jest równieŻ fal<t, ie coraz więcej

mamy za\egłości od mieszkańców.
W tym miejscu Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka podkreślił, Że Sprawę

gospodarowania odpadami naleiy na btezqco monitorować by potem nie dokładać
środkow Z budzetu. Sę przypadkt, Że ptzyjeŻdŻaj4 mieszkańcy na weekend'
wytworzone w tym czasie odpady podrzucaj 4nanieczynne składowisko odpadów.
Następnie głos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, ktory powiedział' ze narazie ze
względu na sytuację pandemii i ograniczenia nie mozemy Splawdzac wytwarzanych
odpadów, ale jeśli tylko nast4pi4 poluzowania to będziemy kontrolowaó i odpady,
i kompostowniki. Widać po wpłatach, Że CzęsC mieszkańców zaniedbuje ten
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obowi4zek, niektórzy wykorzystuję sytuację pandemii, zaległ.ości się powiększaj4,

musimy w maju ruszyó ztymtematem.

Ad pkt 6.

W tym punkcie głos zabrał inspektor ds. ochrony środowiska Tomasz Pluta,
który powiedział między innymi, ze według medialnych informacjl na dzień 30

kwietnia b\eźzącego roku rozpocznie się rozprawa przeciwko byłemu prezesowi PoK.
Adwokat Jerzy Ziobron reprezentuj4cy fi'mę PoK przysyła informację o wywoŻeniu
składowanych odpadów przy ulicy Pl4skowickiej 89, do tej pory była to bardzo
znikoma ilośó - około 790 ton.
Ponadto 12 marca bieŻqcego roku złoiyliśmy
Administracyjnego na czynnośó Samorz4dowego
poparł punkt widzenia WIoS-iu.

skargę do Wojewódzkiego S4du
Kolegium odwoław;zęgo, który to

Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka podkreślił, ie w
urząd,została wykonana ogromna praca, ale pozyc1a gminy jest nlzsza
WIOS-iu.

Ad pkt 7.

teJ mlęrze przez
niz powiatu czy

W tym punkcie na poczqtku Przewodntcz4cy Rady Gminy wrócił do pisma
radnego Gtzegorza Zgantaaza w sprawie przekazania gruntów mieszkańców ulicy
Modrzewiowej narzecz gminy pod budowę drogi, chodników, oświetlenia.

Najpierw zabraŁ głos Wojt Gminy i powiedział, zę w tym tęmacie trzeba coś
zdecydować. Kiedyś ten teren byłłqkq. Nabywanie terenu naIeiy do właściwości Rady
Gminy. Inspektor Alina Scisłowicz powiedział.a, ze ustawa zezwaIa na podejmowanie
tego typu uchwał, jednakze trzebaliczyc się z kosztami ztym zwl.qZanymi. Jeśli rada
gminy tak postanowi, to trzeba zając się całą procedurę administracyjn4
i projektanckę.

Komisja Rozwoju Gospodarczego postanowiła zapoznai Z tym tematem
pozos{ałe Komisje Rady Gminy w celu poznanla ich opinii

Następnie PrzewodnrcZqay odczytał pismo GLKS-u w Fałkowie dotyczqce
zakupu i montazu siatek na piłkochur.ty w kwocie kosztorysowej około 7000 zł.

Komi sj a j edno głośnie p ozytywnie zaopiniowała wnio sek.

Ad pkt 8.

W tym miejscu na wniosek radnego Antoniego Chudego Komisj a udała się do

Gustawowa w celu sprawdzenia sytuacji na drodze w kierunku do Pikul. Komisja
stwierdziła, ie droga gminna łqczqca Gustawów z Pikulami jest bardzo rzadko
uiywana przęz mieszkańców o czym świadczy m.in. stan drogi gruntowej wjod4cej



prZęZ las. Komisja uznała, ze sę większe potrzeby na terenie gminy w zakręsię
naprawy dróg.

Ad pkt 9.

W zwiqzku zę zrealizowaniem porz4dku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji
podziękował wszystkim zaudziaŁ t zamknqt' posiedzenie.

Na tym protokół zakoirczono.

Protokóło wał.a.
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